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MILLORES A LA 
CARRETERA COMARCAL 

Han sigut ven acollides peis veins de les poblacions de Cánoves. 
Samalüs i tota la rodalia en general, les millores que la diputació ha 
promogul en la carretera comarcal de Dinars a Caldes. En les obres 
s 'han arreglar de manera bastant detlniliva molts reveis que amb el 
transit de maquinaria agrícola que hi ha per zona constituien un perill 
per ais turismes. 

En la descongestió cada vegada més necessaria de les carreteres 
nacionals. i, en robligatorietat de que els diumenges i festius, les 
comarcals hagin d 'ésser utilizades pels conductors novells, cal que la 
Diputació prengui cura de teñir en condicions aqüestes vies. Creiem 
que molies d 'e l les ha no están aduqüades a les actuals necessitats del 
trat'ic. els ajuntaments també les han de vetllar. els ciutadans denun-
ciem aquclls trams de més perill. 
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M O N T O R N E S 

NI UN AMBULATORIO 

El término municipal de Montornés del Vallés. con sus 9.000 y 
pico de habitantes censados, y otros 4 .500 que no lo están, carece co-
mo otras localidades de un centro sanitario (ambulatorio) en el que se 
pueda atender a una persona, por lo menos en los primeros pasos de 
auxilio y tratamiento. 

El problema de la mayoría de los pueblos sobre este asunto, es el 
monetario, la falta de capital, pero no creemos que éste sea el proble-
ma de Montornés, ya que está considerado como uno de los pueblos 
más ricos de estos alrededores. Lo que pasa es que hay una falta de res-
ponsabilidad y preocupación de la autoridad competente. Este dinero 
se invierte en crear obras que por ahora son menos necesarios, pues lo 
que corre mayor urgencia son las mínimas necesidades para salud 
pública. 

Consultando varios médicos de Montornés, todos han coincidido 
con la respuesta de que un centro sanitario en Montornés es totalmente 
necesario, así como la falta de una ambulancia. 

Montornés. siendo un pueblo industrial, tiene gran cantidad de 
accidentes, los accidentados son transladados a una Mutua, existente 
únicamente para varias empresas, creyendo también sea insuficiente 
dada la embergadura de la misma, pero que no solución gran caja al ser 
privada, y no asequible a toda la localidad. 

Hablando con las autoridades de nuestro Ayuntamiento, alcalde 
y concejales, nos comunican, que existen varios planes a efectuar so-
bre el ambulatorio, pero que por una serie de obstáculos no llegan a 
realizarse. 

Unas preguntas nos surgen de improvisto: ¿no presupuesta mas 
dinero construir el nuevo Ayuntamiento que un ambulatorio? ¿Los 
problemas que se han afrontado para la creación del primero no se 
pueden afrontar por un ambulatorio para el pueblo? 
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Seguint el c e d e de xerrades sobre Tactualitat políticaqye 
dació Mauri va organitzant a la Sala deis Baixos de l'Ajun 
que correspondía al dirigent del PSUC. Pere Ardiaca, noesvji 
celebrar ordre guvemativa. 

Després del «referendum» semblava que aquesta coi 
serviría per a estrenar la «democracia», no va ser així. Els coi 
están encara a Thombra. Les anteriors o n p s va parlar de C.D 
P .S .C , c . , i de TA. de C. no van teñir cap mena de probleiw 
seva celebració. 
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L 'ensenyament del català en les escoles nacionals del VallèJ^les de 

tal está a punt de ser suspés per manca d 'a juda suñcient perji'^ malai 
respectius Ajuntaments . Tant les dotacions insuficients coraJM^a. 
ment fracciona! de les ^)ortacions fan impossible que la 
d ' O m n i u m Cultural pugui pagar adecuadament ais ei 
Aques ts devant la inseguretat que els envolta podrien deixard 
les classes definiti vament sino es troba una solució al conflio 
Corporacions municipals no es decideixen a cooperar dt 
ef íc ient en la subvenció del ensenyament del català. 

L 'ac tuac ió de la majoria dels Ajuntaments ha estât confus 
toria devant les necessitats reals i urgents, amb el que negic 
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práctica credibilitat a les manifestacions verbals de recolzau: ^ ^ ^ ^ ^ 
l lengua catlana i a les promeses de la cooficialitat ^ ^̂ s cri 
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A començament de curs aquest Ajuntament es responsi 
pagament deis mestres que donen classes de català ais dos 
depenen d 'el i : els clo-legis nacionals de Les Franqueses i 
Bellavista. 

Malgrat tot, entre eli i la junta d 'Omnium Cultural d' . . 
marca , no s ' ha pogut arribar a un acord mitjançant el 
ment faci efectius els mòduls de pagament establerts q 
nyants de català, afirmant-se en pagar únicament les w 
tament treballades. En aquets moments la situació de ? 

, el coMegi de Les Franqueses no ha 
calde ia( 
<lcl Estad. 

per una banda 
seves classes aquest curs en motiu d 'aquesta irregularitat 
Bellavista només s ' imparteix una bora de classe per curs ali 
Quan els moduls que regeixen 1'esmentada asignatura exig«̂  
hores per setmana i per alumne. 
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Es , toto això, una nova mostra de la discriminació q u e e l ^ g ^ ^ ^̂  
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